

### ប្រភេទនៃការជ្រើសរើស

## ការជ្រើសរើសទូទៅសំរាប់វិទ្យាល័យ



សូមអានលើទំព័រទី5នៃសៀវភៅណែនាំ។

ការជ្រើសរើសជាគោលចែកចេញជា2ប្រភេទ។

សិស្សដែលបានបញ្ចប់ការសិក្សាឬគម្រោងបញ្ចប់ការសិក្សាអនុវិទ្យាល័យអាចមាន

សិទ្ធិគ្រប់គ្នាសម្រាប់ការជ្រើសរើសតាមលក្ខណៈទូទៅ។

អ្នកដែលមានលក្ខណៈពិសេសគ្រប់គ្រាន់ទៅនឹងលក្ខខណ្ឌអាចប្រលងចូលតាមការ

ជ្រើសរើសពិសេស គឺចែកចេញជា2បែប។

អំពីលក្ខខណ្ឌនៃការជ្រើសរើសពិសេសនៃសិស្សដែលត្រូវឡប់មកពីបរទេសជាដើម។

「សៀវភៅមគ្គុទ្ទេស្តន៍ឬសៀវភៅណែនាំសម្រាប់ចូលរៀនវិទ្យាល័យរដ្ឋ ៖ p.5,6」

ការទទួលពាក្យតាមលក្ខណៈពិសេសសំរាប់សិស្សត្រឡប់មកពីបរទេស

ABCគឺជាលក្ខខណ្ឌសម្រាប់ការដាក់ពាក្យប្រឈមតាមលក្ខណៈទូទៅ

<p>ការទទួលពាក្យតាមលក្ខណៈពិសេសសំរាប់សិស្សត្រឡប់មកពីបរទេស (វិទ្យាល័យដែលទទួលពាក្យសិស្សចូលរៀនប្រព័ន្ធរៀនគ្រូម៉ោងមានសាលា ២១០៧ រថ្ងៃ 1 3)</p>	<p>បន្ថែមលើចំណុច ABC, អ្នកមាន លក្ខណៈដូច G G ដោយហេតុអាណាព្យាបាលផ្លាស់ប្តូរទីតាំងការងារទៅរស់នៅបរទេសជាប់រហូតលើសពី 2 ឆ្នាំដោយសារអាណាព្យាបាលបានផ្លាស់ប្តូរទីតាំងការងារហើយបានវិលត្រឡប់មកជម្ងឺវិញក្រោយថ្ងៃទី 1 ខែ 4 ឆ្នាំ 2 0 1 9</p>
---	--

ឯកសារដែលត្រូវការ

<p>ការទទួលពាក្យតាមលក្ខណៈពិសេស (សំរាប់សិស្សត្រឡប់មកពីបរទេស)</p>	<p>បន្ថែមលើចំណុច ①②③④ ⑦ ដោយហេតុអាណាព្យាបាលផ្លាស់ប្តូរទីតាំងការងារទៅរស់នៅបរទេសជាប់រហូតលើសពី 2 ឆ្នាំដោយសារអាណាព្យាបាលបានផ្លាស់ប្តូរទីតាំងការងារហើយបានវិលត្រឡប់មកជម្ងឺវិញក្រោយថ្ងៃទី 1 ខែ 4 ឆ្នាំ 2 0 1 9 (※ 3) ⑧ លិខិតបញ្ជាក់ការត្រឡប់មកពីបរទេសវិញក្រោយថ្ងៃទី 1 ខែ 4 ឆ្នាំ 2 0 1 9 (※ 3) ※ 3 លិខិតបញ្ជាក់ពីក្រុមហ៊ុន ឬ លិខិតឆ្លងដែនរបស់អាណាព្យាបាលនិងសាមីខ្លួនជាដើម។</p>
--	--

សូមអានលើទំព័រទី 5 នៃសៀវភៅណែនាំអំពីលក្ខខណ្ឌនៃ「ការជ្រើសរើសពិសេសនៃសិស្សដែលត្រឡប់មកពីបរទេស」

សិស្សដែលមានចំណុចដូច ABC ហើយថែមទាំងមានចំណុចដូច G

G គឺសិស្សដែលបានទៅរស់នៅបរទេសអស់រយៈពេលលើសពី 2 ឆ្នាំដោយសារអាណាព្យាបាលបានផ្លាស់ប្តូរទីតាំងការងារហើយបានវិលត្រឡប់មកជម្ងឺវិញក្រោយថ្ងៃទី 1 ខែមេសាឆ្នាំ 2019

ត្រូវការពិនិត្យលើលិខិតឆ្លងដែនសិស្សនិងអាណាព្យាបាល។ មានសរសេរនៅលើទំព័រទី 6

សិស្សដែលមិនដឹងថាអាចមានសិទ្ធិប្រឈមបានឬអត់នោះដាច់ខាតសូមពិគ្រោះ

យោបល់ជាមួយគ្រូនៅអនុវិទ្យាល័យឬក្រុមប្រឹក្សាភិបាលអប់រំ។

「សៀវភៅមគ្គុទេស្ឋន៍ឬសៀវភៅណែនាំសម្រាប់ចូលរៀនវិទ្យាល័យរដ្ឋ ៖ p.」

【សារធាតុបំប្រើសរសេរលើសេសនៃសិស្សត្រូវលំអិតបទសរសេរពេលថ្ងៃមានសារធាតុ】

ឈ្មោះវិទ្យាល័យ	ពេលសិក្សា	មុខវិជ្ជា - វគ្គសិក្សា	រាជធានី	ចំនួនសិស្សដែលប្រើសរសេរ *
県立神奈川総合高校	រៀនពេញម៉ោង	ប្រព័ន្ធស្រុកមុខវិជ្ជាទូទៅ វគ្គសិក្សាវប្បធម៌អន្តរជាតិ	横浜市神奈川区	10
県立横浜国際高校	រៀនពេញម៉ោង	ប្រព័ន្ធស្រុកផ្នែកអន្តរជាតិ	横浜市南区	20
		ប្រព័ន្ធស្រុកផ្នែកអន្តរជាតិ មុខវិជ្ជាទូទៅ		5
県立新城高校	រៀនពេញម៉ោង	មុខវិជ្ជាទូទៅ	川崎市中原区	10
県立西瀬高校	រៀនពេញម៉ោង	មុខវិជ្ជាទូទៅ	小田原市	10
県立鶴嶺高校	រៀនពេញម៉ោង	មុខវិជ្ជាទូទៅ	茅ヶ崎市	15
県立相模原中央高校	រៀនពេញម៉ោង	ប្រព័ន្ធស្រុកមុខវិជ្ជាទូទៅ	相模原市中央区	5
県立伊志田高校	រៀនពេញម៉ោង	មុខវិជ្ជាទូទៅ	伊勢原市	10
横浜市立東高校	រៀនពេញម៉ោង	ប្រព័ន្ធស្រុកមុខវិជ្ជាទូទៅ	横浜市鶴見区	10

វិទ្យាល័យដែលមានការប្រើសរសេរលើសេសនៃសិស្សដែលត្រូវបំប្រើមកពីបទសរសេរ។

មានសរសេរនៅលើទំព័រទី 13

ចំនួនសិស្សដែលត្រូវប្រើសរសេរគឺជាតួលេខឆ្នាំមុន។ សម្រាប់តួលេខឆ្នាំនេះនឹងប្រកាសនៅចុងខែតុលា។